

ARCHIVES

I.C.J.

Communiqué No. 61/18
(Unofficial)

The following information from the Registry of the International Court of Justice is communicated to the Press:

In the case concerning the Northern Cameroons (Cameroun *v.* United Kingdom), the Federal Republic of Cameroun requested the extension by two months of the time-limit fixed for the filing of its Memorial, which was to expire on 1 November 1961. Following the consultation of the other Party, the President of the Court, by an Order of 2 November 1961, has decided to extend to 3 January 1962 the time-limit for the filing of the Memorial of Cameroun and to 2 May 1962 the time-limit for the filing of the Counter-Memorial of the United Kingdom.

The Hague, 8 November 1961.

C.I.J.

Communiqué n° 61/18
(Non officiel)

Les renseignements suivants émanant du Greffe de la Cour internationale de Justice sont mis à la disposition de la presse :

En l'affaire du Cameroun septentrional (Cameroun *c.* Royaume-Uni), la République fédérale du Cameroun a demandé à la Cour de prolonger de deux mois le délai fixé pour le dépôt de son mémoire, délai qui expirait au 1er novembre 1961. Après consultation de la Partie adverse, le Président de la Cour a, par ordonnance du 2 novembre 1961, décidé de reporter au 3 janvier 1962 la date d'expiration du délai pour le dépôt du mémoire du Cameroun et au 2 mai 1962 la date d'expiration du délai pour le dépôt du contre-mémoire du Royaume-Uni.

La Haye, le 8 novembre 1961